

There will be a presentation done by Archbishop Sylvain Lavoie OMI, to the AA and is open to the public in Sainte-Anne-des-Chênes Parish. Archbishop Sylvain Lavoie is emeritus of the Archdiocese of Keewatin-The Pas. The presentation will take place here in Church on April 29th at 7pm. A basket for monetary donations will be placed at the door.

THE 12 STEPS FOR EVERYONE TALK DESCRIPTION

“If you’re green, you grow; if you’re not, you rot!” This striking statement is a reminder that recovery, being fully human and enjoying sobriety, joyful and free, is an ongoing process of faith, fellowship and self-awareness. This presentation, based on the book *Walk A New Path*, brings together Indigenous, 12 Step and Judeo-Christian spiritualities. It will cover the journey into addiction, the nature of addiction, and the 12 Step healing journey from addiction. The talk is open to anyone either in the program or loving one who is, as well as anyone wanting to learn more about addiction and the process of recovering from addiction.

Il y aura une présentation faite par Mgr Sylvain Lavoie OMI, aux AA et est ouvert au public dans la Paroisse Sainte-Anne-des-Chênes. Mgr Sylvain Lavoie est émérite de l'archidiocèse de Keewatin-The Pas. La présentation aura lieu ici à l'église le 29 avril à 19h. Un panier pour des dons monétaire sera mise à la porte.

LES 12 ÉTAPES POUR TOUS PARLER DESCRIPTION

« Si vous êtes vert, vous grandissez ; si ce n’est pas le cas, vous pourrissez ! » Cette déclaration frappante nous rappelle que le rétablissement, le fait d’être pleinement humain et de jouir de la sobriété, de la joie et de la liberté, est un processus continu de foi, de camaraderie et de conscience de soi. Cette présentation, basée sur le livre *Walk A New Path*, rassemble les spiritualités autochtones, en 12 étapes et judéo-chrétiennes. Il couvrira le voyage vers la dépendance, la nature de la dépendance et le parcours de guérison en 12 étapes de la dépendance. La conférence est ouverte à toute personne participant au programme ou à un proche, ainsi qu’à toute personne souhaitant en savoir plus sur la dépendance et le processus de guérison.